



## 迷你纖維油石 / Mini Ceramic Fiber Stones



迷你纖維油石是將纖維油石切成微細尺寸，從0.5 x 0.5mm到1 x 2mm。專門使用於各種模具之細微部位或是其他類似之加工。由於陶瓷纖維具有高抗折強度，可解決一般油石或紅寶石易斷的困擾。

### 用途：

迷你纖維油石可適用於各種模具之研磨及各種零件之精細拋光。尤其是雕刻部位之加工，微小肋部，模具角部精細拋磨，以及各種微細或複雜部位之加工。

**Mini Ceramic Fiber Stones** are cut by ceramic fiber stone, their size from 0.5 x 0.5 mm to 1 x 2mm. Ideal for various mold and dies detail lapping.

**Traditional oil stone** and ruby stones in such a small sizes are very easy to break, while mini ceramic stone provide high strength and high elasticity. Due to its hard to break, they resolve the problem of using these stones.

### Applications

It is good for all type of molds and dies fine and super fine finishing. Especially for engraving parts, slight ribs, R ribs, corners, complicated area and details.

Besides, all other tool parts that needs details lapping, Our mini ceramic fiber stone will be the wonderful tools.

### 規格 / Specifications:

尺寸 (mm) Dimensions (mm)	粒度與編號 Grit Size & Order No.				使用夾頭 Holder
	#250	#400	#700	#1200	
0.5 x 0.5 x 50L	MOS-055	MBS-055	MYS-055	MRS-055	XH-007
0.7 x 0.7 x 50L	MOS-075	MBS-075	MYS-075	MRS-075	XH-009
0.9 x 0.9 x 50L	MOS-095	MBS-095	MYS-095	MRS-095	XH-013
1.0 x 2.0 x 100L	MOS-121	MBS-121	MYS-121	MRS-121	XH-200
ø 0.9 x 50L	MOG-105	MBG-105	MYG-105	MRG-105	XH-009
ø 2.0 x 100L	MOG-201	MBG-201	MYG-201	MRG-201	XH-200

### Application Example

